
DEN NORSKE KIRKE       
Kvelde menighet  

Dato : 26.10.22     
Kvelde MR 2019-2023: 

Pål Gjone, Bente Sundby, Mari Aagot Stålerød, Lena Våtvik, Sissel Roligheten, Kari Lysebo 

og Randi Abelsen Woldseth. 

Varamedlem: Ragnar Krømcke 

  

                     KVELDE  MENIGHETSRÅD REFERAT NR 7         

                                   

Møtedato  26.10.22 

Møtetid   Kl. 19 

Møtested  Kvelde Kirke 

  

Tilstede: Randi A. Woldseth, Lena Våtvik, Sissel Roligheten, Mari Stålerød og Bente 

Sundby. 

Forfall: Pål Gjone, Kari Lysebo, Ragnar Krømcke 

 

SAK   69/22 Saker fra Randi.  

 

SAK   70/22 Tanker etter vellykket Jubileum!!  

Det ble en flott markering av Kvelde kirkes 150 års jubileum, med fullt hus både under       

gudstjenesten kl. 11:00 og påfølgende fest m/middag og hilsninger på Kvelde bedehus.  

 

SAK   71/22 Info om stilling kirkemusiker/kantor. 

 Randi og Lena informerte om status i denne saken. Det er foretatt intervjuer, 

og en av søkerne er innstilt. 

 

SAK   72/22 Menighetsmøte 27.nov. Annonse. Sammenslåing + sportskapellet. 

 Randi informerer om prosessen vedr. sammenslåing av Kvelde og Hvarnes til 

ett sokn under menighetsmøtet 27. november, umiddelbart etter gudstjenesten. 

Lena bestiller annonse i ØP. 

Sportskapellet i Brunlanes ønsker at Kvelde menighet tar ansvar for en gudstjeneste i 

året. På menighetsmøtet vil rådet spørre om det er noen som kan påta seg ansvar for å 

skaffe tilstrekkelig mannskap. 

 

SAK   73/22 Menighetsbladet. 

 

SAK   74/22 Fellesrådet: Kvelde gravplass, strøm, godt samarbeid m kommune. 

 

SAK   75/22 Salmekveld hver høst?  

 Kvelde menighet arrangerte Salmekveld i kirken 19. oktober, og ønsker at det 

kan arrangeres lignende kvelder to ganger i året - f.eks. i mars (før påske) og i oktober.  

 

SAK   76/22 Utenom gudstjenester hvilke faste arrangementer skal vi annonsere? 

 Det ble enighet om at vi annonserer alle arrangement hvor målgruppen ikke er 

på Facebook eller andre sosiale medier, f.eks. menighetsmøter, salmekvelder m.m. 

 

SAK   77/22 Gamle el-pianoet- fått tilbud fra noen som ønsker kjøpe det. 

 Kirkekontoret i Larvik ønsker å kjøpe det gamle el-pianoet i kirken. Lena 

forhandler om pris. 

 



SAK   78/22 Strømsparing i Kvelde menighet- svar til kirkevergen.  

 Grunnet nye strømavtaler vil strømbudsjettet fordobles neste år. Alle MR må 

legge fram forslag til strømsparingstiltak i kirkene. Det kom fram noen gode forslag, 

som Lena sender videre til kirkevergen. 

 

SAK   79/22 Siste møte i nov. Julekos, gaver og besøk av kirketjener Edel. 

 Julemøtet avholdes hjemme hos Bente og Jon Sundby onsdag 30. nov.  

 

SAK   80/22 Brannvakter 2 konserter før jul.  

 Konsert med Harmoni 8.des - Mari og Sissel er brannvakter. 

 Konsert med Lågabrass 11. des - Ragnar spørres, ellers tar Bente det. 

 

SAK   81/22 1.advent «Vi synger julen inn». Pianist: Noen i MR som vil spille- 

eller leier vi inn som sist? Innleie til 1.øvelse? Tore holder i selve arrangementet, 

snakker med Edel, og ordner med barnekoret.  

 Pianist: Bente Sundby. Samarbeider med Tore om sangene til barnekoret. 

 

SAK   82/22 Gjennomgang og oppdatering av Årshjulet. 

 Rådet gjennomgikk årshjulet og gjorde noen endringer. 

 

SAK 83/22 Eventuelt 

 Menigheten mangler en konfirmantinnbetaling fra 2021-2022 kullet, etter 2 

purringer. Hvis en telefonsamtale med foresatte ikke fører fram, må beløpet tapsføres. 

Vedtak: Manglende betaling av faktura pålydende kr. 1800,- føres som tap på 

fordringer. 

 

 

 

Ref: Bente Sundby             

                                      
 

  

 

  

  

        

  


